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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Orosházi ingatlanok?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Juhász Ferenc Honvédelmi miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az orosházi Földhivatalnál 505, 0398/6, 0398/7 helyrajzi számok alatt kezelői joggal három
ingatlan volt a Honvédelmi minisztérium birtokába. Ezek ingyenesen átkerültek Orosháza
város önkormányzatának tulajdonába úgy, hogy módosították a művelési ágakat .

Kérdéseim a következők: Miért kellett módosítani a művelési ágakat? Valós-e az az
információ, hogy a Nemzeti Földalap helyett ismételten az Önök kezelésébe kerültek vissza
ezek az ingatlanok?

Várom megtisztelő válaszát!

Dr. bancso József
Országgyűlési képviselő

Írásbeli kérdés
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